
Van: Lea Bouwmeester - Buro de Bouwmeesters <lea@burodebouwmeesters.nl>  
Verzonden: woensdag 24 januari 2024 10:31 
Aan: griffie@eijsden-margraten.nl; girffie@gulpen-wittem.nl; raadsgriffie@maastricht.nl; 
yarka.dreessen@meerssen.nl; griffie@vaals.nl; griffie <griffie@Valkenburg.nl>; 
info@gemeentebeek.nl; raadsgriffie@sittard-geleen.nl; griffie@gemeentestein.nl; 
griffie@beekdaelen.nl; griffie@brunssum.nl; peter.peeters@brunssum.nl; griffie@heerlen.nl; 
griffie@kerkrade.nl; griffie@landgraag.nl; griffier@simpelveld.nl; griffie@voerendaal.nl; 
griffie@gemeenteraadmaastricht.nl 
CC: Irene Heikens <irene@burodebouwmeesters.nl>; Olivier Gerrits | Gupta Strategists 
<olivier.gerrits@gupta-strategists.com> 
Onderwerp: Re: Verzoek aan raadsleden uit de mijnstreek  
 

Op 24.01.24 09:58 heeft 'Lea Bouwmeester - Buro de Bouwmeesters' 
<lea@burodebouwmeesters.nl> geschreven: 
 
Geachte griffies, 
Naar aanleiding van de opschudding rondom de toekomstscenario’s van het Zuyderland 
ziekenhuis in de zomer, heeft CZ en Zuyderland toegezegd in gesprek te gaan met alle 
betrokkenen. Daarom is er een maatschappelijke verkenning gestart naar de toekomst van 
gezondheid en zorg, met specifieke aandacht voor de rol van het Zuyderland ziekenhuis 
daarin.  
Op verzoek van zorgverzekeraar CZ en het Zuyderland, vervul ik de rol van onafhankelijk 
voorzitter in dit proces, waarbij ik word bijgestaan door het bureau Gupta. De centrale 
onderzoeksvraag luidt als volgt: "Hoe kunnen we middels een brede maatschappelijke 
dialoog en objectieve analyse toewerken naar een werkagenda en voorkeursscenario voor 
een toekomstbestendige inrichting van de ziekenhuiszorg die aansluit bij de specifieke 
uitdagingen in de Mijnstreek?" In de bijlage treft u de procesbrief aan die naar stakeholders 
is verzonden. 
Verzoek  
Wij streven ernaar op korte termijn in gesprek te gaan met raadsleden uit de Mijnstreek om 
inzicht te krijgen in hun wensen, zorgen, behoeften en ideeën vanuit hun perspectief. Op die 
manier kunnen we deze elementen integreren in een transparant proces. En wij delen graag 
het proces van de brede verkenning en de stand van zaken hierin.  
Bij voorkeur organiseren wij in februari een bijeenkomst op een centrale locatie. Wij 
verzoeken u vriendelijk dit bericht met de raadsleden te delen en te informeren of er 
raadsleden zijn die willen meedenken over de organisatie van deze bijeenkomst. Op die 
manier ontvangen we input voor het programma dat optimaal aansluit bij de behoeften van 
raadsleden. En we horen graag wat een goed moment is voor zo’n bijeenkomst. Mag ik u 
vragen om namens mij deze brief met hen te delen? Mocht er interesse zijn, dan kan er een 
mail gestuurd worden aan irene@burodebouwmeesters.nl 

Mocht u nog vragen hebben, dan beantwoord ik die graag. En ik hoor graag van u of ons 
verzoek doorgezonden kan worden.  
Met vriendelijke groet, 
Lea Bouwmeester 
06-18305848 
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